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Grad bez budžetskog rasipanja u 2012.

  - Kada me neko pita koje je najrazvijenije naseljeno mesto u Pančevu, niko ne može da ne
kaže da je to Starčevo.   I siguran sam da ako imate jednu uspešnu sredinu koja se razvija iz
godine u godinu, da ta sredina, pošto štrči, nervira sve ostale i svi se pitaju kako da dostignu taj
nivo.

   Kako ocenjujete rad gradske Skupštine u 2011. godini?
   -  Nisam adresa koja može objektivno da oceni rad Skupštine, jer kao predsednik ne mogu da
ne budem u nekim stvarima subjektivan. I siguran sam da mnogi odbornici, pa i deo javnosti
neće deliti moje mišljenje. S jedne strane sam zadovoljan kako Skupština funkcioniše, ne samo
u 2011. godini, već od konstituisanja. Mislim da smo uspeli da kroz govornicu predstavimo sve
naše različitosti i da je to u 99 odsto slučajeva bilo primereno. Bilo je par incidenata, koje su
uobičajene za svaku skupštinu, ali ne može se po tim incidentima meriti i ceniti rad skupštine,
nego po svemu ostalom što je ta skupština radila. Ponosan sam na činjenicu da smo neke
odluke doneli jednoglasno, u mnogo većoj meri nego u svim dosadašnjim sazivima smo glasali
za interes građana mimo interesa politike i stranaka, što jeste jedna tekovina ovog skupštinskog
saziva i zato ne mogu da budem nezadovoljan. Možda je malo više trebalo da pričamo o
dnevnom redu, a malo manje o politici, ali prosto ne možete nekada netolerisati neka mala
iskakanja, jer, ponoviću po stoti put, iako se mnogi sa tim neće složiti: mislim da mera
demokratije koju ja želim da imam u lokalnom parlamentu mora biti veća nego u ostalim
skupštinama. Hoću da pustim odbornika da kaže šta misli, pa makar u tom trenutku to ne bila
centralna tačka dnevnog reda i hoću da pustim da se o nekim stvarima priča i mimo zakazanih
tačaka na tom dnevnom redu. U tom smislu je Skupština pratila život i probleme grada. To ne
mogu ja da kreiram i zato sam zahvalan svim odbornicima.

   Očekujete li da će se ubuduće skupštinska govornica koristiti za političku kampanju,
obzirom da nam se bliže izbori?
   - Mi smo već kao društvo jako dugo u predizbornoj kampanji. Čini mi se da je Srbija zemlja
koja ima najdužu predizbornu kampanju u svetu. Svi očekujemo raspisivanje izbora i masa
stranaka je u predizbornoj kampanji. Ne mislim da će stranke zloupotrebljavati govornicu u te
svrhe, bar ja to neću dozvoliti. Mislim da su odbornici svesni da to u javnosti može doneti više
minusa nego pluseva, jer građani prepoznaju kada se neko reklamira i kada nešto govori da bi
stekao jeftini politički poen, a kada se neko stvarno trudi da nečemu doprinese.  

   S kim bi DSS u Pančevu pristao da bude koalicioni partner nakon izbora, a sa kim ne?
   - Mi ćemo na izbore izaći sami, kao i prošli put, mimo toga što je na republičkom nivou stranka
tada izašla na izbore u koaliciji. Nakon izbora smo spremni da pregovaramo sa svima koji hoće
da doprinesu boljitku i koji dele naše stavove, osim sa Ligom socijaldemokrata Vojvodine i
Liberalno demokratskom partijom.
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   Da li bi eventualna koalicija vaše stranke u Pančevu mogla da zavisi od eventualnih
koalicija na republičkom nivou?
   - Pa gledajte ovako, ne mogu sada to da predvidim. Čini mi se da ulazimo u period velike
neizvesnosti, i da je bilo lakše predvideti rezultat svih prethodnih izbora nego ovih, tako da ne
znam šta bi i se moglo dešavati u narednih nekoliko meseci. Podsetiću vas da smo sličnu
situacija imali nakon izbora 2008. godine, da ste čekali da se formira republička vlada da bi se
mi prema tome orijentisali. To neće biti odlučujuće niti će uticati na to kako mi u gradu budemo
razmišljali jer kao gradski odbor imamo autonomiju da sami odlučujemo o tome. Ipak, to opet
zavisi od matematike. Ali nećemo nikome biti prilepak, samo da bismo ušli u vlast. Ako postoji
većina i bez nas, prihvatićemo da budemo opozicija, a i isto tako trudićemo se da budemo ovde
gde smo sada. 

   Na jednoj od konferencija ya novinare DSS-a rečeno je da je stav vaše stranke da će
gradski budžet, iako je kriza, biti razvojni. Šta tačno pod tim podrazumevate?
   - Pričati o razvoju u 2012. je smešno. Vi ne možete pričati o razvoju kada ceo svet spaja kraj s
krajem, kada su ozbiljnije države pred bankrotom, prosto bi bilo neozbiljno da ja kao političar
kažem da je budžet razvojni. On nije idealan, kao što nijedan prethodni budžet nije bio. Ono što
je nama kao stranci bilo važno, gde smo i imali nekih neslaganja u koaliciji, to je bilo pitanje
kredita, zaduživanja i korošćenja tih para. Tu je bilo različitih želja ali smo zadovoljni jer su se
sredstva opredelila za razvoj infrastrukture. Svakako smatram da u današnje vreme ne postoji
nijedna investicija koju će svi građani podržati. Takva investicija je i izgradnja olimpijskog
bazena. Dakle imate crno-belu situaciju gde je dobar deo građana, po meni velika većina, protiv
te investicije ako se ona finansira iz lokalnog budžeta. Neki su vrlo za to, ali ne možemo reći da
će se svi složiti da to treba da se radi. U prilici kada nema para smatrali smo da to ne treba da
radimo, ali drugo je kredit dizati za razvoj infrastrukture. Postoji samo jedna investicija koja je
nesporna za sve građane, a to je izgradnja nove gradske bolnice, pa čak i ako to nije u skladu
sa zakonom. Zato smo zadovoljni kakav je budžet, jer nema rasipanja.

   Starčevo se takođe najviše bazira na razvoj infrastrukture.
   - Da, kad me neko pita koje je najrazvijenije naseljeno mesto u Pančevu, niko ne može da ne
kaže da je to Starčevo. I siguran sam da ako imate jednu uspešnu sredinu koja se razvija iz
godine u godinu, da ta sredina, pošto štrči, nervira sve ostale i svi se pitaju kako da dostignu taj
nivo. Vi morate da budete zahvalni čoveku koji je svojom aktivnošću doprineo da to bude tako.
To je Petar Andrejić i ja nemam dlaku na jeziku da to kažem. Ako mene pitate, ja bih voleo da
svako mesto bude kao Starčevo i da svako to mesto ima jednog Pecu Andrejića.   

   Starčevo ima u planu, kao što vi već i znate, da realizuje projekat Arheološko - turistički
park “Neolitsko Starčevo“. Kako vam se dopada ideja da Starčevo ima repliku neolitskog
naselja i možda postane turistička atrakcija?
   - Da budemo realni, teško će Starčevo postati turističko mesto. A ta ideja da se otvori replika
neolita apsolutno je u redu, jer bi bilo glupo da se to ne iskoristi obzirom da su tu nalazišta. Mi
ćemo, kao Grad, to svakako da podržimo, ali je po meni pametnije da se pare nađu negde iz
budžeta pokrajine ili republike, jer bi imao problem da kažem da je važnije da se iz lokalnog
budžeta novac  izdvoji za to nego recimo za zidanje vrtića ili ambulante u nekom drugom
naseljenom mestu.
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   Dosta ste imali inicijativa da se podignu spomenici poginulima u ratovima. Poslednje
što ste posetili bilo je otkrivanje spomen-ploče u Omoljici svim poginulima od 1991. do
1999. na prostorima bivše Jugoslavije. Kako se rodila ta ideja?
   - Ideja se rodila kada sam gledao film koji je snimljen 1941. godine i kada sam bio šokiran, ne
samo hladnokrvnim streljanjem, već i ponašanjem Pančevaca. Bio sam šokiran kako komšija,
kako drug iz razreda, ljudi koji su živeli jedni pored drugih, hladnokrvno gledaju, pa čak i uživaju
u stradanju drugih. I iz tog razloga sam pokrenuo inicijativu da se na tom mestu postavi spomen
ploča. Drugo, Stratište gde je 10.000 ljudi izgubilo živote, ne mogu da gledam da se tu za 1. maj
održava roštiljada, piknik i igra mali fudbal. Na žalost veliki broj, pogotovo mladih ljudi, ne zna
šta se tamo desilo. Sad na kraju završavamo sa spomen pločom u Omoljici i činjenicom da su
to opet neki skorašnji ratovi i postoje ljudi koji su nevino stradali u toj NATO agresiji. U našem
sećanju brzo nestaju te ipak važne stvari, koje zbog mladih ljudi ne smemo da zaboravimo. Ne
treba da bude normalno da se u Pančevu u 100 godina četiri puta dešavaju te strašne stvari.
Istorija je učiteljica života i iz tog razloga mladi treba da vide šta ne sme da se ponavlja
ubuduće.

   Na početku smo nove godine. Imate li neku poruku za Starčevce?
   - Starčevcima želim pre svega zdravlje i sreću, ali generalno nisam optimista za ovu godinu i
mislim da će nam biti teško. Ali to ne znači da ne treba da nam se dešavaju lepe stvari jer ono
što je u životu najlepše je besplatno. Želim Starčevu da se razvija tempom i pravcem kojim je to
bilo i do sada, a za izbore, neka glasaju kako hoće, teško da bilo koja čestitka može nekog da
opredeli da glasa ili ne glasa za nas. U to građanima niko ne treba da se meša.
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